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Abstract (en)
The invention relates to an apparatus for positioning the cutting edges of disc-cutter pairs (4, 5) in a longitudinal cutting machine for webs of paper
or the like, having cutter slides carrying the cutters and having rails running transversely to the machine direction and carrying the cutter slides,
and also having a fixed mark (34). The invention is characterised in that at least one sensor (31) movable parallel to the travelling path of the cutter
slides and intended for measuring the distances between the cutting edges of the disc cutters (4, 5) and the fixed mark (34) is provided. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Positionieren der Schneidkanten von Kreismesserpaaren (4,5) einer Längsschneidmaschine für Bahnen
aus Papier oder dergleichen, mit die Messer tragenden Messerschlitten sowie mit quer zur Maschinenrichtung verlaufenden, die Messerschlitten
tragenden Schienen, ferner mit einer ortsfesten Marke (34). Die Erfindung ist dadurch gekennzeichnet, daß wenigstens ein parallel zur Fahrbahn der
Messerschlitten bewegbarer Sensor (31) zum Erfassen der Abstände zwischen den Schneidkanten der Kreismesser (4,5) und der ortsfesten Marke
(34) vorgesehen ist. <IMAGE>
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